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Akademika Heyrovského 1203/8, 500 05 Hradec Králové 

tel. (+420) 495 067 111 
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Zápis z 26. zasedání Akademického senátu 

č. j. UKFaF/144502/2023 

konaného dne 12. 4. 2023 od 14:00 hodin v zasedací místnosti děkanátu 

Přítomni: dr. Bárta Pavel, Čech Petr, doc. Červený Lukáš, Hanusová Anna, Mgr. Horáček 
Ondřej, Horny Matyáš, dr. Jančálková Pavla, Janovcová Hana, dr. Kastner Petr, Mgr. Kerda 
Marek, doc. Krátký Martin, dr. Kudláčková Zděnka, dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef, 
doc. Siatka Tomáš, Bc. Straková Jana, dr. Vokřál Ivan, doc. Vraníková Barbora 
 
Vedení fakulty: doc. Kučera Radim, prof. Nachtigal Petr, doc. Roh Jaroslav, prof. Šimůnek 
Tomáš, prof. Štaud František, Ing. Vlčková Lenka, prof. Zimčík Petr 
 
Hosté: Čech Stanislav, dr. Jirkovský Eduard, Mgr. Mašková Eliška (od 15:05), Mgr. Matějka 
Lukáš, Ing. Navrátilová Lucie 
 
Sekretářka Akademického senátu: Ivana Dvořáková  
 
Omluveni: dr. Babica Jan, doc. Boušová Iva, Fecske Peter, dr. Hošťálková Anna,  
prof. Nováková Lucie, prof. Šatínský Dalibor, JUDr. Maleček Župčanová Jana 
 
Neomluveni: Dezham Amir, Khatibi Seyedmohammad 
 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. Podmínky pro přijetí do bakalářského, magisterského a navazujícího magisterského 

studijního programu pro akademický rok 2024/2025 
6. Odlišné podmínky pro přijetí do magisterského studijního programu Farmacie pro 

akademický rok 2024/2025 v souladu s §49 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách 
a dále dle čl. odst. 3 Řádu přijímacího řízení UK pro přijetí uchazečů do studijního 
programu Farmacie  

7. Podmínky pro přijetí do magisterského a navazujícího magisterského studijního 
programu v anglickém jazyce pro akademický rok 2024/2025 



8. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech II  
na FaF UK pro akademický rok 2023/2024 

9. Návrh na rozdělení institucionálních prostředků přidělených FaF UK na program 
Cooperatio PharmSci pro rok 2023 

10. Různé 
 
 
1. Zahájení 

Místopředsedkyně Akademického senátu FaF UK doc. Vraníková ve 14:03 zahájila  
26. zasedání senátu. Na úvod přivítala senátory, vedení fakulty a hosty zasedání.  
 
Senát se sešel v usnášeníschopném počtu. Jako skrutátoři pro zasedání byli určeni Petr Čech 
a Bc. Jana Straková, zápis provedla Ivana Dvořáková. 
 
 
2. Schválení programu 

S navrženým programem 26. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu, doc. Vraníková 
vyzvala senátory ke vznesení připomínek či návrhů na jeho případnou změnu. 
 
Ze strany senátorů nebyly k programu vzneseny žádné připomínky ani navržena změna pořadí 
bodů, a proto místopředsedkyně AS FaF UK vyzvala senátory k hlasování o jeho schválení. 
 
Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 26. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

Děkan doc. Roh: 

• Situace na Kuksu: Národní památkový ústav vypověděl smlouvu o spolupráci 

s výpovědní dobou do konce března 2023, od kdy by nebylo možné nadále využívat 

historickou barokní lékárnu a pokladnu. Několik dnů před vypršením výpovědní doby 

však NPÚ změnil stanovisko a došlo k obnovení původní dohody do konce roku 2023. 

• MEPHARED 2: po ukončení veřejné zakázky na generálního dodavatele stavby nyní 

probíhají intenzivní jednání ohledně navýšení dotací z důvodu vyšší ceny nabídek 

oproti původním předpokladům.  

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Dr. Kudláčková se zeptala, jak dopadlo jednání na Ministerstvu průmyslu a obchodu ohledně 

navýšení dotací na stavbu MEPHARED 2. 

Doc. Roh odpověděl, že jednání proběhlo, bylo přínosné na informace a ocenil vstřícný přístup 

MPO, nicméně detaily zatím sdělovat nelze z důvodu stále probíhajících jednání. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Doc. Kučera: Studijní záležitosti /Farmacie/ 



• Probíhá příprava přijímacího řízení na další akademický rok. 

• Byly otevřeny termíny SZZK, které jsou již adekvátně zaplněny. 

• Došlo ke změnám v uznávání studijních povinností z předchozího studia v totožném 

studijním programu, kdy budou nově uznávány i povinnosti splněné s hodnocením 

„dobře.“  

• Dnes proběhne neformální setkání studentů s vedením fakulty. 

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Senátorka Hana Janovcová se dotázala, kdy bude setkání kurikulární komise. 

Doc. Kučera odpověděl, že datum bude známo po pondělním kolegiu děkana, kde bude téma 

komise pro zajištění kvality výuky probíráno.  

 

Doc. Krátký se dotázal, kdy lze očekávat informace o složení komisí pro přijímací řízení. 

Ing. Navrátilová odpověděla, že zítra nebo v pondělí. 

Doc. Kučera doplnil, že jak bylo avizováno, bude zde větší zastoupení studentů PGS a 

sekretářek kateder, které se nepodílejí na zajišťování SZZk. 

 

Místopředsedkyně Anna Hanusová se dotázala, zda a jak bude propagována informace 

o možnosti upouštění od přijímacího řízení u studentů z lékařských fakult. 

Doc. Kučera nejprve upřesnil, že se jedná o zvláštní podmínky přijímacích zkoušek, a poté 

potvrdil, že určitě bude tato informace propagována. 

 

Doc. Vraníková se zeptala v jaké fázi je změna metodiky odměňování akademických 

pracovníků za hodnocení výuky. 

Doc. Kučera odpověděl, že dr. Koula již vytvořil finální tabulku, která byla odeslána panu 

děkanovi. Výpočet byl nastaven tak, aby byla zachována kontinuita a omezení 

nepředvídatelnosti výpočtů. Odměňováno bude nově 30 % nejlépe hodnocených povinných 

a 30 % nejlépe hodnocených povinně volitelných a volitelných předmětů. Původně bylo 

odměněno cca 50 % nejlépe hodnocených předmětů bez rozlišení, zda se jedná o povinný, 

povinně volitelný či volitelný předmět.  

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Prof. Nachtigal: Studijní záležitosti /Anglická výuka, laboratorní diagnostika ve zdravotnictví/ 

• Informace z veletrhu v Soulu ohledně propagace studia: evidováno hodně zájemců, 

s nimiž proběhlo velké množství diskuzí => příslib dalších veletrhů. 

• Z Jižní Koreje již nyní více než 30 přihlášených na další akademický rok. 

• Proběhla dvě kola přijímacích zkoušek do anglického studijního programu Pharmacy 

v Teheránu. 

o Zatím přibližně 40 studentů přijato. 

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Dr. Kudláčková se zeptala na průběh jednání v Turecku. 



Prof. Nachtigal uvedl, že se jednání společně se zástupci lékařských fakult účastnil osobně, 

došlo k setkání na velkých středních školách, jednání byla zajímavá, ale výsledky teprve 

uvidíme. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Prof. Štaud /Vědecká činnost/:  

• granty a projekty:  

o 19 GA UK projektů, což je 41 % úspěšnost – poděkování jak řešitelům, tak i 

jejich školitelům. Studentům, kteří skončili v tzv. šedé zóně, byl zaslán 

děkovný dopis a dvěma doktorandům z prvního ročníku a jedné studentce 

magisterského studia uděleno mimořádné stipendium ve výši 14 000 Kč.  

o Zároveň evidujeme 28 pokračujících GAUK projektů. 

• Kolegiem rektora byly schváleny projekty SVV v celkové výši 4,422 mil. Kč. 

Doktorandům a zaměstnancům byly potřebné informace předány elektronickou 

cestou. 

• Proběhlo mimořádné hodnocení studia všech doktorandů 1. ročníku – v říjnu 2022 

nastoupilo 26 studentů, z nichž 23 obdrželo hodnocení A, dva B. Jeden student  

již studia zanechal. 

• 30. a 31. 3. 2023 proběhla Studentská vědecká konference, která byla výborně 

zorganizována; konference se zúčastnilo 61 studentů v několika sekcích – poděkování 

patří účastníkům, školitelům, porotcům i organizátorům. 

• 27. 3. proběhla schůzka k žádostem o podporu ze Strategického fondu děkana 

programu Cooperatio PharmSci. Informace na webu. 

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Doc. Krátký se zeptal na důvody neschválených žádostí o podporu ze Strategického fondu 

děkana, resp. poměru schválených a neschválených žádostí. 

Prof. Štaud odpověděl, že neschválené byly pouze dvě žádosti, a to z důvodu nesplnění 

podmínek žádostí (překročena doba od uzavření pracovní smlouvy). 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

  

 Prof. Šimůnek /Vnitřní záležitosti, projektová činnost a strategický rozvoj fakulty/: 

• Poděkování za 31 podaných projektů GAČR. 

• Další projekty: 1 TAČR projekt FaF jako spoluuchazeč (navrhovatel za FaF prof. 

Szotáková). 

• OP3V, OP JAK, NPO – běží, žádné velké problémy, pouze se ohlásil audit z Ministerstva 

financí u jednoho projektu. 

• Personální záležitosti: byly nastaveny konkrétní kroky k realizaci hodnocení podle 

opatření děkana k hodnocení THP.  

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 



Dr. Kudláčková požádala o upřesnění, zda do léta budou teprve stanoveny kroky k realizaci 

hodnocení THP, nebo už bude realizováno. 

Prof. Šimůnek uvedl, že na květnovém rozšířeném kolegiu děkana bude proces prodiskutován 

s vedoucími pracovníky, a do léta by tedy již mohla první hodnocení proběhnout. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Prof. Zimčík /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 

• MEPHARED 2: probíhá vyhodnocování 3 nabídek na generálního dodavatele stavby; 

kontroluje se splnění všech podmínek zadání, zejména u té nejvýhodnější nabídky, což 

potrvá ještě cca 2-3 týdny.  

• IT 

o CIT řeší návrh na podporu výuky externistů, protože v tuto chvíli probíhá 

přihlašování do PC způsoby, které narážejí na bezpečnostní opatření. Řešením 

by byl ideálně vlastní účet, což není ale vždy možné. Od následujícího 

akademického roku bude nastaveno nové řešení a stanoven způsob 

přihlašování. 

o Připojování do LABNET: podpora alespoň částečných obnov starších softwarů 

(50% příspěvek do výše max. 50 000 Kč nebo dle investiční křivky). 

o Elektronický objednávkový systém: proběhla 1. instruktážní schůzka pro 

sekretářky k elektronickému objednávkovému systému čerpání všech položek 

ze skladu.  V současné době probíhá výběrové řízení na dodávku laboratorního 

materiálu, které by mělo být v dohledné době ukončeno a vytipované položky 

tak bude možné čerpat také ve skladu. 

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Doc. Vraníková se zeptala, zda do elektronického obj. systému budou mít přístup všichni 

zaměstnanci. 

Prof. Zimčík odpověděl, že pravděpodobně ano, schvalování bude probíhat klasicky 

prostřednictvím Verso (správce + příkazce), a poté bude možné zboží ve skladu vyzvednout. 

Doporučeno je využívat služeb sekretářek, které byly instruovány. 

 

Dr. Jančálková se dotázala k projektu MEPHARED 2, zda s fakultou jedná město ohledně 

křižovatky Mileta, protože vizualizace města vypadají jinak než naše, konkrétně zmínila 

kruhový objezd. 

Prof. Zimčík odpověděl, že jednání s městem v minulosti proběhla a že křižovatka nebude 

řešena kruhovým objezdem. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

 

• Účetnictví za rok 2022 bylo uzavřeno, hospodářský výsledek: 1 054 tis. Kč zisk. 

• EO připravuje rozpočet pro další rok (poté bude předložen AS FaF UK). 



• Smlouva o výprose s firmou ELLA-CS zajistí zaměstnancům FaF další parkovací místa, 

smlouva je před podpisem – auta musí být označena parkovací kartičkou FaF. 

• Informace z RUK: reorganizace personálního a ekonomického oddělení, vedením 

pověřena Ing. Šiková; řešil se také budoucí elektronický informační systém. 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Doc. Roh za prof. Novákovou /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/: 

• Poděkování doc. Kučerovi a dr. P. Vávrové za rozhovor pro Podcast Pod čepicí. 

• Poděkování p. děkanovi za rozhovor pro Rozsviťme vědu v KrálovéVědeckém kraji. 

• Poděkování všem, kteří se podíleli na otevření ZLR i o víkendech – informace byla 

zveřejněna i v místních denících. 

• Poděkování Mgr. Petru Domeckému za dosavadní dlouholetou práci při správě 

fakultních sociálních síti (zejm. Facebook), pozici od března převzal Mgr. Jan Rataj. 

• Farmaceutická fakulta bude hostit konferenci spojenou se soutěží o Cenu Karla Štulíka 

za nejlepší vědeckou práci bakalářských a magisterských studentů v oboru analytické 

chemie v termínu 24. – 25. 1. 2024 (doposud organizovala VŠCHT). 

• Účast FaF na akcích Veletrh vědy (8. – 10. 6. 2023), VědaFest (21. 6. 2023) a Noc vědců 

s tématem Tajemství (6. 10. 2023 od 17 hodin). 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy.  

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

 

 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK 

Doc. Vraníková předala slovo dr. Kudláčkové, která přítomné senátory informovala o zasedání 

AS UK ze dne 17. března 2023. 

• Organizační a personální změny: 

o K 1. 3. 2023 skončila paní prorektorka prof. Křížová po vzájemné dohodě a její 

funkci převzala prof. Voldřichová. 

o Došlo ke sloučení Ekonomického a Personálního odboru na základě zkušeností 

z fakult, vedením pověřena Ing. Šiková do doby výběrového řízení. 

• Ekonomika: 
o Projednávání principů 2024 – zahrnuty připomínky, na AS UK půjde v červnu. 
o MŠMT chce vědět, co děláme pro zefektivnění vysokého školství – úspora 

bez snížení kvality. 
o Rektorka uvedla, že chce, aby UK zvládla krizi jako jeden celek. 

▪ Ještě před novelou ZoVŠ je připravován dokument řešící sociální oblast 
(jak pomoci studentům – otázka stipendií). 

o 29. 5. proběhne klavírní koncert pro zviditelnění Nadačního fondu, vystoupí 
klavírní virtuos Tomáš Kačo. 

o Pozvánka na 29. 5. na debatu s prorektorkou Harvardu pro IT Klárou 
Jelínkovou. 



• Věda: 
o 5 projektů OP JAK prošlo hodnocením přijatelnosti – dojde k dalšímu 

hodnocení. 
o Navýšení alokace na podporu společenskovědních oborů z 1,5 na 2 mld Kč. 
o Rektorka chce propojit projektová oddělení jednotlivých fakult. 

• Studium: 
o Záměrem UK je podpora cizojazyčných programů (propagace a příjem 

cizojazyčných studijních programů), p. Kotasová z RUK navštíví všechny fakulty 
a pomůže s řešením. 

o Pracovní skupina pod vedením prorektorky Martínkové se zabývá poměrem 
úspěšnosti/neúspěšnosti studia vč. postgraduálních studentů. 

o Výroba diplomů přesunuta od externího dodavatele do nakladatelství 
Karolinum, práce na elektronických diplomech pokračuje. 

o 13. 4. proběhne Kulatý stůl k hodnocení výuky studujícími. 
o 28. 3. proběhla na FF stávka učitelů kvůli podfinancování VŠ směrem  

k ministerstvu. 
• Zahraničí: 

o Posílení studentských ambasadorů. 
o 14. 3. setkání se čtyřmi ukrajinskými univerzitními partnery. 
o UK vypsala VŘ na firmu pro pomoc se zaměstnáváním cizinců. 
o V rámci 4EU+ se dne 12. 4. otevírají 3 nové nabídky pro studenty a akademiky. 

• Komunikace, PR, marketing: 
o Komunikace se studenty z Univerzity za klima. 
o 21. 4. reprezentační ples UK. 
o 10. 5. sportovní rektorský den. 
o 6. 3. podepsáno memorandum s ČT – postupné plnění databáze odborníků. 
o 1. 5. studentský + pražský Majáles. 
o 20. 5. Den celoživotního vzdělávání na UK + Zlaté promoce. 

• Prezentace ombudsmanky UK: 
o za 76 dní v úřadu řešila již 20 podnětů. Někteří předkladatelé nejsou spokojeni 

s řešením na fakultách, proto se obracejí na ombudsmanku UK.  
o Zájem rozvíjet spolupráci i se studentskými spolky. 

 
Dr. Jirkovský přednesl podklady ze zasedání komisí AS UK: 
Komise pro IT AS UK 15. 3. 2023 jednala za účasti prorektora Skopala: 

• Řešil se podnět o nutnosti vkládat závěrečné práce ve formátu PDF/A – ojedinělé 
problémy. Výsledkem je doporučení, aby studenti v případě problémů kontaktovali 
helpdesk SISu. 

• Řešila se analýza zaznamenaných problémů/stability SISu při zapisování předmětů  
a možnost nápravy (reportováno z PF).  

• Ve zkratce představeny hlavní změny v připravované „Bezpečnostní příručce  
pro uživatele“ na UK (myšleno pro zaměstnance) – předkladatel stáhnul materiál 
z projednávání a připravuje zapracování připomínek. Materiál se v současnosti týká 
hlavně ochrany dat před zneužitím, GDPR a částečně také kyberbezpečnosti. 

Komise pro Vědu AS UK se sešla 4. 4. 2023 s prorektorem Krištoufkem: 
• Přestavení nové verze základních tezí pro Hodnocení tvůrčí činnosti na UK za roky  

2019-2023. 



o Kdo, co a kdy bude hodnotit. Zazněly kritické hlasy, zda to půjde vůbec 
zvládnout jednotlivými hodnotícími komisemi, které budou hodnotit vědní 
obory na jednotlivých fakultách, o výběru výstupů pro hodnocení apod.  

o Další kolo bude květen/červen, kdy by už měl být k dispozici i materiál 
„Výkonové indikátory pro vědecký výkon“. 

• Informace o stavu reformy Ph.D. – stále řada nedořešených detailů, pan prorektor je 
skeptický k plánované účinnosti pro AR 2024/25. 

• Informace o vypsaných nových výzvách pro UNCE, PRIMUS, SVV apod. 
Komise pro 3. roli AS UK 16. 3. 2023 jednala za účasti prorektora Vlacha: 

• Projednával se materiál o stavu naplňování plánu rovných příležitostí (na UK Rada 
pro rovné příležitosti, žádná z fakult nemá Radu pro rovné příležitosti, protože jsou 
však samosprávné, nelze jim to nařídit, některé fakulty nemají a nechtějí vlastního 
ombudsmana). 

• Informace o proběhlém kvantitativním a kvalitativním hodnocení (Propagační 
označení UK): 

o Fázi 1 hodnotili uchazeči, fázi 1b hodnotily první ročníky v českých 
studijních programech. 

o Časem bude hodnocení rozšířeno i na zahraniční studenty. 
o Z tohoto šetření vzniknou strategie cílené propagace UK jako celku. 

• Dále komise obdržela informace o dokumentu Desatero krizové komunikace na UK 
(vyjde jako opatření rektora). 

• Monitoring na UK již nechodí do e-mailu, UK vypověděla služby této firmě. 
 
Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 
Dr. Kudláčková doplnila informace ke Komisi pro 3. roli o povinnost genderové vyváženosti  
při obsazování pozic v Etické komisi. 
Doc. Roh sdělil, že FaF nemá Etickou komisi, pouze Komisi pro etiku ve výzkumu. 
Dr. Kudláčková dále uvedla, že v roce 2023 má proběhnout hodnocení na fakultách, zda je 
k dispozici např. WC s přebalovacím pultem, dětský koutek apod. 
Doc. Roh poděkoval za informaci a uvedl, že jakmile obdržíme oficiální materiály, tak se 
situace bude řešit. 
 
Doc. Roh doplnil informace ke změnám ve způsobu výpočtu rozpočtu jednotlivých součástí 
univerzity (fakult). Došlo sice k razantní změně a skoku ve financích. Původní návrh počítal 
dokonce s tím, že by se 50 % tzv. “fixní části” rozpočtu řídilo dle počtu studentů 
v bezprostředně předcházejícím roce, což však vyvolalo rozpor a diskuze. Finálně se tedy 
budou započítávat počty studentů všech ročníků za poslední 4 roky, tím se zmenší výkyvy, 
nicméně pro FaF to stejně znamená pokles v této kapitole rozpočtu o cca 8 mil. Kč. 
 
Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK. 

 

 

 



5. Podmínky pro přijetí do bakalářského, magisterského a navazujícího magisterského 
studijního programu pro akademický rok 2024/2025 

 

Doc. Roh jako předkladatel předal slovo doc. Kučerovi. 

Doc. Kučera poděkoval za připomínky, které vzešly od Studijní komise AS FaF UK. K těmto 

připomínkám se vyjádřil: 

• Doporučení upravit větu na str. 4 a str. 7 „Zařazení mezi úspěšné řešitele dokládají 

uchazeči diplomem, ve kterém je uvedeno, že jsou úspěšnými řešiteli.“ následovně: 

„Zařazení mezi úspěšné řešitele dokládá uchazeč diplomem, ve kterém je uvedeno, že 

je úspěšným řešitelem.“ (důvodem je, že celý text je psán v jednotném čísle). 

Doporučení odstranit vykřičník za větou na str. 7. 

o Formulační změny provedeny.  

• Podmínky pro prominutí příjímací zkoušky jsou jiné v oboru Farmacie a jiné (lehčí) 

v oboru LDZ. Toto rozlišení může na uchazeče působit dojmem, že obor LDZ patří do 

„druhé kategorie“. 

o Tyto programy nejde srovnávat, jsou cíleny na jinou skupinu zájemců. 

Podmínky pro upuštění od příjímací zkoušky budou ponechány tak, jak byly 

navrženy. 

• Z jakého důvodu byla do dokumentu přidána informace o množství přijímaných 

studentů na základě přijímacích zkoušek v oboru Farmacie a Laboratorní diagnostika 

ve zdravotnictví?  

o Informace byla přidána jako podnět pro studenty, že má smysl účastnit se 

příjímacích zkoušek. Jinými slovy, že kapacita fakulty není zaplněna 

studenty, u kterých bylo od příjímací zkoušky upuštěno. 

• Nebylo by vhodné pozměnit bod 3 u Podmínek pro upuštění od příjímací zkoušky 

v oboru LDZ, konkrétně část „a současně absolvoval výuku předmětů chemie a biologie 

(nebo v případě, že neabsolvoval předmět biologie, tak předmětu farmakologie) 

v délce alespoň jednoho roku v průběhu posledních dvou ročníků studia“. Řada 

odborných středních škol má v posledních dvou letech studia specializované 

biologické předměty, ne však farmakologii. 

o Na různých školách používají různé názvy předmětů, není tedy možné 

vyjmenovat všechny individuální názvy z jednotlivých SŠ (např. 

specializovaná chemie a specializovaná biologie), jde ale pouze o různé 

názvy pro totéž.  

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi. 

 

Doc. Vraníková se zeptala, zda studenty napadne, aby si požádali o uznání předmětů s jiným 

názvem. 

Doc. Kučera odpověděl, že ano, žádají si standardně a žádosti se individuálně posuzují.  

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se)  



Závěr: Akademický senát FaF UK schvaluje návrh podmínek pro přijetí ke studiu 

pro akademický rok 2024/2025 do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční 

formě studia, do bakalářského studijního programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví 

v prezenční a kombinované formě studia a do navazujícího magisterského studijního 

programu Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční formě studia. 

Zároveň doporučuje jejich vložení do Studijního informačního systému Univerzity Karlovy 

k posouzení rektorkou UK. 

 

 

6. Odlišné podmínky pro přijetí do magisterského studijního programu Farmacie 
pro akademický rok 2024/2025 v souladu s §49 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých 
školách a dále dle čl. odst. 3 Řádu přijímacího řízení UK pro přijetí uchazečů do studijního 
programu Farmacie 

 

Doc. Roh poděkoval za schválení předchozího bodu a jako předkladatel tohoto bodu uvedl, že 

k vytvoření odlišných podmínek pro přijetí pro studenty lékařských fakult nás vedl vývoj počtu 

přijímaných studentů na tyto fakulty, který se navýšil o 15 %. Nicméně toto navýšení 

neznamená vyšší procento studentů, kteří studium úspěšně ukončí. Proto je snaha na naši 

fakultu přilákat studenty, kteří úspěšně složili příjímací zkoušku na lékařskou fakultu, ale jsou 

z nějakého důvodu v prvním roce studia neúspěšní.  

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi a rovnou se dotázala, jak konkrétně se tyto odlišné podmínky 

budou prezentovat směrem k cílovým potencionálním uchazečům o studium na FaF.  

Doc. Kučera odpověděl, že využijeme standardní informační kanály pro rozšíření informací 

k co největšímu počtu studentů. Konkrétní forma se momentálně ladí ve spolupráci s prof. 

Novákovou. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK schvaluje návrh odlišných podmínek pro přijetí ke studiu pro 

akademický rok 2024/2025 do magisterského studijního programu Farmacie v prezenční 

formě studia v souladu s §49 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách. Zároveň doporučuje 

jejich vložení do Studijního informačního systému Univerzity Karlovy. 

 

7. Podmínky pro přijetí do magisterského a navazujícího magisterského studijního 
programu v anglickém jazyce pro akademický rok 2024/2025 

 

Doc. Roh poděkoval za schválení předchozího bodu a předal slovo prof. Nachtigalovi. 

Prof. Nachtigal uvedl, že k předkládanému návrhu neobdržel žádné připomínky. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno rovnou k hlasování.  

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se)  



Závěr: Akademický senát FaF UK schvaluje návrh podmínek pro přijetí ke studiu 

pro akademický rok 2024/2025 do magisterského studijního programu Pharmacy v prezenční 

formě studia, a do navazujícího magisterského studijního programu Pharmaceutical Sciences 

v prezenční formě studia. Zároveň doporučuje jejich vložení do Studijního informačního 

systému Univerzity Karlovy k posouzení rektorkou UK. 

 

 

8. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech II na FaF 
UK pro akademický rok 2023/2024 

 

Doc. Roh opět poděkoval za schválení předchozího bodu a předal slovo prof. Štaudovi. Prof. 

Štaud uvedl, že neobdržel žádné připomínky a sdělil, že dokument je de facto beze změn 

oproti dřívějšku. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno rovnou k hlasování.  

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK schvaluje návrh podmínek pro přijímací řízení pro studium 

v doktorských studijních programech II na FaF UK a s uvedeným návrhem podmínek 

přijímacího řízení pro rok 2023/2024 souhlasí. 

 

 

9. Návrh na rozdělení institucionálních prostředků přidělených FaF UK na program 
Cooperatio PharmSci pro rok 2023 

 

Doc. Roh uvedl, že dokument slouží na univerzitě primárně pro případy, kdy je na fakultách 

realizováno více Cooperatio programů, ale na FaF funguje pouze jeden, takže dělení je 

jednodušší.  

 

Doc. Vraníková doplnila, že dokument byl projednán Ekonomickou komisí AS FaF UK. Komise 

neměla žádné dotazy a doporučuje schválení návrhu. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy, bylo proto přistoupeno k hlasování.  

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát schvaluje předložený návrh rozdělení institucionálních prostředků 

přidělených na program Cooperatio PharmSci pro rok 2023. 

 

10. Různé 
 

Místopředsedkyně senátu požádala o schválení zápisu 25. zasedání AS konaného dne 15. 3. 

2023, který měli členové AS FaF UK k dispozici k připomínkování a obdrželi  

jej s předstihem ve finální podobě. 

 

Hlasování o zápisu z 25. zasedání: 16-0-2 (pro-proti-zdržel se) 



Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 25. zasedání AS konaného dne 15. 3. 2023. 

 

Doc. Vraníková otevřela diskuzi ohledně posunu začátku příštího zasedání konaného 24. 5. 

2023 na 15:00. Důvodem návrhu je konání SZZk, které často končí okolo 14 hodiny. Přítomní 

senátoři s posunem začátku zasedání souhlasili.  

 

Doc. Krátký připomenul možnost připomínkovat předpisy UK rozeslané již dříve e-mailem 

do 13. 4. 2023. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Místopředsedkyně AS FaF UK doc. Vraníková poděkovala všem přítomným za účast, 

připomněla termín dalšího zasedání, které se bude konat dne 24. 5. 2023 od 15:00, a ukončila 

zasedání senátu v 15:25 h. 

 

 

Zapsala: Ivana Dvořáková 

 

Ověřili: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D., doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 

V Hradci Králové dne 19. 4. 2023. 

 

 

 

 

 

 

  



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 26. zasedání konaném dne 12. dubna 2023 

 

Usnesení 26-1: AS FaF UK schválil program 26. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 26-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 26-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 26-4: AS FaF UK projednal návrh podmínek pro přijetí ke studiu pro 

akademický rok 2024/2025 do magisterského studijního programu 

Farmacie v prezenční formě studia, do bakalářského studijního 

programu Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví v prezenční a 

kombinované formě studia a do navazujícího magisterského studijního 

programu Bioanalytická laboratorní diagnostika ve zdravotnictví 

v prezenční formě studia. Zároveň doporučuje jejich vložení do 

Studijního informačního systému Univerzity Karlovy k posouzení 

rektorkou UK. 

Usnesení 26-5: AS FaF UK projednal návrh odlišných podmínek pro přijetí ke studiu pro 

akademický rok 2024/2025 do magisterského studijního programu 

Farmacie v prezenční formě studia v souladu s §49 zákona č. 111/1998 

Sb. o vysokých školách. Zároveň doporučuje jejich vložení do Studijního 

informačního systému Univerzity Karlovy. 

Usnesení 26-6: AS FaF UK projednal návrh podmínek pro přijetí ke studiu pro 

akademický rok 2024/2025 do magisterského studijního programu 

Pharmacy v prezenční formě studia, a do navazujícího magisterského 

studijního programu Pharmaceutical Sciences v prezenční formě studia. 

Zároveň doporučuje jejich vložení do Studijního informačního systému 

Univerzity Karlovy k posouzení rektorkou UK. 

Usnesení 26-7: Akademický senát projednal podmínky pro přijímací řízení pro studium 

v doktorských studijních programech II na FaF UK a s uvedeným 

návrhem podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2023/2024 

souhlasí. 

Usnesení 26-8: Akademický senát projednal a schvaluje předložený návrh rozdělení 

institucionálních prostředků přidělených na program Cooperatio 

PharmSci pro rok 2023. 

Usnesení 26-9:  AS FaF UK schválil zápis z 25. zasedání AS konaného dne 15. 3. 2023. 

Usnesení 26-10: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé.  

 

 

Zapsala:  doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

Ověřil:  doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 


